

إشعار السوق (018) Market Notice**تغيير وحدة المزايدة لصناديق المؤشرات المتداولة****Tick Size change for ETFs**

Date:	07/07/2019	التاريخ:
-------	------------	----------

Qatar Stock Exchange (QSE) would like to announce that in line with the par value split of ETFs (QETF & QATR), the tick size of ETFs will be adjusted starting on Monday, July 08, 2019 to become as follows:

تود بورصة قطر إخطاركم بأنه تماشياً مع تجزئة القيمة الإسمية لوحدات صناديق المؤشرات المتداولة سيتم تعديل وحدة المزايدة على هذه الصناديق اعتباراً من يوم الإثنين 08 يوليو 2019 لتصبح على النحو الآتي:

Current Tick Size	New Tick Size
0.01 Riyal for all Units	0.001 Riyal for all Units

Please note that due to the change of the tick sizes, the orders for QETF and QATR that valid until a specific date and the orders valid until cancelling will be cancelled following the trading session of Sunday July 07th 2019.

وحدة المزايدة الجديدة	وحدة المزايدة الحالية
0.001 ريال لكل الوحدات	0.01 ريال لكل الوحدات

الرجاء الأخذ بعين الإعتبار ، إنه بسبب تغيير وحدة المزايدة سيتم إلغاء الأوامر الخاصة بصندوق قطر (QETF) وصندوق قطر الريان (QATR) الصالحة لغاية تاريخ محدد والأوامر الصالحة حتى الإلغاء بعد جلسة تداول يوم الأحد الموافق 7 يوليو 2019 .